

澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau *University of Macau Students' Union*

澳門大學學生會

第 5/2022 號會員大會常務委員會通告

公告補選結果

根據澳門大學學生會第 4/2017 號內部規章《常務委員會組織制度》第六條,主席代表常務委員會作出此通告。

常務委員會於三月份接納理事會副理事長鄭志豪、財務長黃俊瑋、公共關係部部長利蘊妍之解任,同時根據第 1/2020 號內部規章 《領導機關選舉制度》之規定,主席團作出第 3/2022 號會員大會主席團通告並公告進行補選程序,並已於四月份常務委員會上確定完成補選程序,現公告:

任命 伍穎妍 為第二十四屆澳門大學學生會理事會副理事長;

任命 李曉諾 為第二十四屆澳門大學學生會理事會財務長;

任命 鍾曉語 為第二十四屆澳門大學學生會理事會公共關係部部長。

特此通告。

澳門大學學生會會員大會主席團

* Comissão Permanente Standing Committee

林耀鏗

二零二二年五月九日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau

University of Macau Students' Union

University of Macau Students' Union

Notice of the Standing Committee of the General Assembly No. 5/2022

Notice for The Results of By-Elections

According to No.4/2017 Paragraph 6 of Internal Regulations "Organizational System of the Standing Committee, the President of the Presidium of General Assembly hereby publish this notice on behalf of the Standing Committee.

The Standing Committee have accepted the resignation of previous Vice-Director General, Cristiano CHEANG CHI HOU, previous Treasurer General, Oscar WONG CHON WAI, previous Head of Public Relations Department, Sammi LEE WAI IN, of the Board of Directors in March. According to the Internal Regulations No.1/2020, "Election System of Management Board," the General Assembly hereby published Notice No.3/2022 for the purpose of by-elections procedures and its confirmations by Standing Committee in April:

Hereby announce:

Appoint Victoria WU WENG IN as the Vice-Director General of the 24th University of Macau Students' Union, Board of Directors.

Appoint Harriet LEI HIO NOK as the Treasurer General of the 24th University of Macau Students' Union, Board of Directors.

Appoint Rainie ZHONG XIAOYU as the Head of Public Relations Department of the 24th University of Macau Students' Union, Board of Directors.

Thank you for your consideration.

President of the Presidium of the

General Assembly of UMSU

* Comissão Permanente Standing Committee

YIU HANG LAM

9th May, 2022

The Chinese version shall prevail.